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Hlavac, Vaclav

From: Senat <senat-bounces@konference.cvut.cz> on behalf of Zdenek Bittnar 
<bittnzde@fsv.cvut.cz>

Sent: 21 March, 2019 23:09
To: senat@konference.cvut.cz
Subject: Re: [Senat CVUT] Žádost o zařazení bodu Lukostřelba v ÚTVS do programu jednání 

AS ČVUT 27. 3. 2018
Attachments: ATT00001.txt

Milý Jane: 

kolaudační souhlas vymezuje činnost v kolaudovaném objektu či jeho části. To mimo jiné znamená, že např. 
v případě požáru při provozu jiné činnosti by nám pojišťovna nic nezaplatila a patrně by na nás ještě podala 
žalobu za obecné ohrožení. Odpovědnost zde padá na vedení školy. Protože jsem příští týden v zahraničí, 
prosím, aby tato skutečnost byla uvedena v zápisu. Je samozřejmě možné, že před podáním projektu byla 
provedena rekolaudace. Pak je vše OK. 

Zdravím 

ZB 

Dne 20.3.2019 v 22:15 Jan Kybic napsal(a): 

Vážení kolegové, 
                            předsednictvo předloží program, ve kterém podbod Lukostřelba bude 
součástí bodu Informace rektora. Úkol najít prostory pro lukostřelbu není úkolem pro senát, 
ale pro rektora. Věřím, že do příštího týdne pan rektor řešení najde, nebo nás alespoň 
přesvědčí, že ho intenzivně hledá. Pokud ne, jsem připraven podpořit bod (1) usnesení 
navrženého prof. Hlaváčem.  
 
Body (2)-(3) nepodpořím, i když samozřejmě souhlasím s tím,  že se k sobě máme chovat 
hezky a postupovat transparentně. Na druhou stranu bychom měli všem měřit stejným 
metrem.  
 
Co se týká poznámky prof. Bittnara "Věřím, že jako senátor na to mám právo." - už jsme se 
přesvědčili, že senát ani senátoři bohužel dle zákona ani našich vnitřních předpisů žádná 
zvláštní práva nemají.  
Senátoři mohou schvalovat usnesení a žádat, ale vedení jim nemusí vyhovět. Pokud chce 
senát něčeho dosáhnout, musí být jednotný a na svém požadavku trvat.  
Konkrétně u "kolaudačního souhlasu ze dne 7.2.2008" moc nechápu, k čemu by nám měl být 
dobrý. Navrhuji nicméně tuto diskusi přesunout do již založeného vlákna na diskusním fóru, 
ať neobtěžujeme ty, které to nezajímá. 
 
S pozdravem, 
 
Jan Kybic 
 
On Wed, Mar 20, 2019 at 7:47 PM Michal Farník <farnimi1@fjfi.cvut.cz> wrote: 

Vážení kolegové,  
 
dovolím si pár poznámek, které by stejně zazněly při schválení programu či 
při projednávání navrženého bodu. Takto nebudu plýtvat čas na zasedání.  
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Překvapuje mne, že s touto iniciativou jak na minulém zasedání, tak i na tom 
nadcházejícím nepřichází zástupce zvolený přímo z UTVS. Předpokládám, že 
se v problematice orientuje a je informován tak, aby "se nemusel vyptávat".  
Jsem však rád, že v případě neaktivity voleného zástupce za fakultu nebo 
ústav je schopen problém otevřít i někdo jiný. To je pozitivní zpráva.  
 
Nyní k připravenému usnesení: 
ad 1) S tímto bodem souhlasím, avšak vysoce pochybuji, že takové usnesení 
pomůže k vyřešení dané věci.  
Pan rektor opakovaně prohlásil, že věc řeší tak, aby byly spokojeny obě 
strany. Po výsledcích např. ve věci odvolání prof. Maříka nemám jako senátor 
důvod se obávat opaku, tj. poškození UTVS a zrušení výuky lukostřelby. 
(Připočteme-li rektorovy osobní preference v tomto sportovním odvětví.) 
 
ad 2) Chcete žádat rektora, aby ukončil neomalené a ultimativní jednání 
akademických pracovníků? Jak by to podle Vás pane profesore měl udělat?!  
Představuji si situaci před cca půl rokem, kdybych to samé požadoval 
analogicky pro pracovníky CIIRC. Prof. Hlaváč by byl prvním, kdo by 
upozornil na omezování akademických svobod. Toť k zjevnému pokrytectví.  
 
ad 3) Konečně srozumitelný, i když jistě diskutabilní požadavek.  
 
Shrnutí: 
Jakožto studentský senátor také dostávám podněty od svých kolegů. Chci, aby 
UTVS nebylo poškozeno a výuka oblíbeného sportu nebyla přerušena.  
Proto trvám na projednání této problematiky ať už v bodě "informace rektora" 
nebo v separátním bodu. S navrženým usnesením však musím důrazně 
nesouhlasit.  
 
S pozdravem  
Michal Farník 
 
 
 
 
On 20 Mar 2019 13:45, "Hlavac, Vaclav" <Vaclav.Hlavac@cvut.cz> wrote: 

Vážený pane předsedo AS doc. J. Janoušku, 

  

žádám o zařazení bodu Lukostřelba v ÚTVS ČVUT do 
programu jednání AS ČVUT 27. 3. 2019. Byl jsem do AS 
zvolen také pracovníky ÚTVS. I proto cítím za povinnost hájit 
ÚTVS, když mám pocit, že se s ním zachází nespravedlivě. 
Záležitost jsme diskutovali na únorovém zasedání AS ČVUT. 
Vývoj a související písemnosti dokumentuji na webu 
http://people.ciirc.cvut.cz/~hlavac/pub/ascvut/LukostrelbaNizk
ouhlik/  

      Ze zdokumentovaného průběhu případu Lukostřelba je 
zřejmé  
(a) Představitelé FS ČVUT se ultimativně domáhají prostoru, 
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který nemají ve správě (viz dopis děkana FS řediteli ÚTVS ze 
7. 3. 2019). 
(b) Vedení ČVUT nepostupuje transparentně. Akademická 
obec diskutující k tématu na Diskusním fóru ČVUT 
(https://forum.cvut.cz/viewtopic.php?id=162 ) od vedení 
nedostala žádnou odpověď. Stejně tak jsem nebyl ani já, který 
téma v AS ČVUT otevřel, nebyl informován o jednáních mezi 
rektorem a ředitelem ÚTVS. Musím se vyptávat. 

(c) Klíčovým dokumentem je návrh OPVVV projektu prof.  F. 
Hrdličky Centrum výzkumu nízkouhlíkových energetických 
technologií. Ten dosud předložen nebyl. 

  

Proto navrhuji k bodu toto usnesení: 
AS ČVUT žádá rektora ČVUT, aby  
(1) Transparentně a koncepčně projednal problém krytého 
sportoviště pro lukostřelbu na ÚTVS ČVUT a respektoval 
přitom dlouhodobý rozvoj ÚTVS ČVUT.  
(2) Ukončil neomalené a ultimativní jednání představitelů 
Fakulty strojní ČVUT s ÚTVS ČVUT. 

(3) Zveřejnil žádost prof. F. Hrdličky o OPVVV projekt 
Centrum výzkumu nízkouhlíkových energetických technologií, 
který míní technologii experimentálního spalování do budovy 
ve správě ÚTVS ČVUT umístit. Pokud jsou v žádosti důvěrné 
informace, potom nechť je zveřejněna část o umístění 
experimentální spalovny a rozdělení peněz mezi nositele 
(ČVUT) a spolupříjemce projektu. V tomto případě nechť je 
celý návrh zveřejněn zájemcům z AS ČVUT proti podpisu o 
mlčenlivosti. 

  

Zdravím 

Vašek Hlaváč, ze služební cesty v Bukurešti 

=============== 

Václav (Vašek) Hlaváč, prof. Ing. CSc. 

České vysoké učení technické v Praze 

Český institut informatiky, robotiky a kybernetiky (CIIRC, 
zástupce ředitele) 

Centrum strojového vnímání (mezi CIIRC ČVUT a FEL 
ČVUT, vedoucí) 

160 00 Praha 6, Dejvice, Jugoslávských partyzánů 1580/3 

http://people.ciirc.cvut.cz/hlavac/; vaclav.hlavac@cvut.cz  
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telefon 224 357 465, mobil 603 149 689 

  

  

 
_______________________________________________ 
Senat mailing list 
Senat@konference.cvut.cz 
https://konference.cvut.cz/mailman/listinfo/senat 
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--------------------------------------------------------------------------------------------- 
Jan Kybic <kybic@fel.cvut.cz>                    tel. +420 2 2435 5721 
http://cmp.felk.cvut.cz/~kybic                       Twitter @JanKybic 
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